
Minnesanteckningar  
Styrelsemöte Råssla Anläggningssamfällighet 2018-04-10 
Närvarande: Ingemar Sjöström, Lars Johansson, Christina Engman, Jessica Höglund,  
Daniel Amneklev, Stefan Jansson (del av mötet) samt Kjell Widell 

 

- Ordförande Ingemar Sjöström öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

- 6 ordinarie ledamöter fanns närvarande, styrelsen därmed beslutsmässig. 

- Minnesanteckningar från föregående möte 2018-02-15 gicks igenom. 

- Beslut togs att köpa in tjänsten att besikta av våra gemensamma krypgrunder. Utfallet 
och eventuell åtgärdsplan diskuteras (beslutas) vidare vid kommande möte.  

- Elanläggningen i de två carportlängorna besiktigas vecka 16. Utfallet och eventuell 
åtgärdsplan diskuteras (beslutas) vid kommande möte. 

- Det har till styrelsen inkommit att det till och från varit problem med råttor i området 
och i ett förebyggande syfte så togs beslut om att införskaffa så kallade betong-
stationer som kommer att placeras ut på området. Dessa har haft god effekt på andra 
områden som har problem. 

- Arbetsuppgifter och vad som behöver införskaffas inför städdagen den 22 april gicks 
igenom.   

- Finns fortfarande en del att anmärka på hur vi sköter våra återvinningsstationer då 
skräp kastats utanför kärlen. Vi tar upp denna fråga vid samlingen på städdagen.  

- Vi har ett behov av en lista på hantverkare och andra kontaktpersoner som vi anlitar 
och vi kommer att sammanställa en sådan för att underlätta när behov uppstår. 

- Nästa möte: Den 14 maj kl.18.30, plats 2B 

 

Ekonomirapport per den 10 april 2018: 

Tillgångar: 

Likvida medel 523 000 

Spar medel 302 000 

Skulder: 

Eon värme 107 000 

Eon El 5 000 

Norrköping Vatten/renh. 11 000 

Snöröjning 6 000 

HB Lån  4 000 

Hypotekslån 96 000 

 

Minnesanteckningar noterades av Lars Johansson 


